
Verslag commissie bestuur en middelen 
24 september 2014 
 

 
1 

 

Aanwezig  
Voorzitter H. van Bogget (SV) 
De leden  Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Marianne Bultman (RO), 

Roy Coolen (SV), Michel Graef (SV), Gerry Teeuwen (RO) Berry Her-
mans (RO), Leon van Kessel (PL), Maurice Schreurs (CDA) Peter van 

Melick, (CDA)   
Portefeuillehouders A. Verhoeven 
Ambtelijke ondersteuning J. van Aaken en E. Lucassen 
Derden Geen 
Publieke tribune 2 Personen, waaronder raadslid Linssen  
Commissiegriffier J.P.T. Lommen  

 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 en heet iedereen van harte welkom.  

02 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld. 

03 Vaststellen verslag vergadering 27 augustus 2014 

Het verslag wordt conform vastgesteld. 

04 Spreekrecht niet-commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

05 Presentaties en thema’s 
Er zijn geen presentaties geagendeerd 

06 Raadsvoorstellen 
Er zijn geen raadsvoorstellen geagendeerd  

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
 Collegemededeling inzake buitengewone vergadering aandeelhouders OML over aanpassen 

ondernemingsplan 2014 -2017 
Het is niet de directeur, maar de voorzitter van de raad van Commissarissen die eervol ontslag 
is verleend. Er zijn geen aanwijzingen dat er iets aan de hand is, er ontstaat ook geen lacune. 
In de vacature zal voorzien worden.  

08 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 

08a Vergaderkalender 2015 
Jaarlijks wordt de vergaderkalender vastgesteld door het presidium, met daarin ook voorstel-

len voor de vergaderdata van de commissies. Elke commissie stelt de eigen kalender vast. De 
voorgestelde data worden overgenomen door de commissie, waarmee deze zijn vastgelegd.  

08b Reglement van Orde raadsvergaderingen 2014 
Afgesproken wordt dat het verslag van deze vergadering met daarin de gedane voorstellen, 
aan het presidium zal worden voorgelegd met de vraag of het presidium aan de hand van alle 
in diverse vergaderingen en e-mailwisseling gedane voorstellen zelf wil overgaan tot een be-
sluit over het reglement van orde, dan wel dat men dit wil overlaten aan en werkgroepje. De 
bemensing van dit werkgroepje moet dan tijdens de presidiumvergadering duidelijk worden. 
Het gaat in wezen om twee hoofdpunten die ter discussie staan: 

1. De invoering van spreektijd tijdens de raadsvergadering 
Er worden door de commissie twee varianten genoemd die moeten worden onderzocht 
 Artikel 22 van het Reglement van orde van Provinciale Staten  
 Artikel 26 van het Reglement van Orde van de gemeente Amsterdam (verdeling totale 

spreektijd raad en afzonderlijke fractie, deels naar grootte fracties en deels naar even-
redigheid.  

Beide artikelen zijn toegevoegd op de bijlage bij dit verslag. 
1. De invoering van een actualiteitenmoment 

De D66 fractie pleit voor een invoering van een actualiteitenmoment aan het begin van de 
agenda, waarbij onder bepaalde spelregels door raadsleden vragen kunnen worden gesteld 
over actuele zaken. Als voordelen hiervoor worden genoemd: 
 Het maakt de raadsvergadering interessanter voor de burgers 
 Het draagt bij tot een beter debat 

 Ook goed moment voor wethouders om uitleg te geven actueel onderwerp 
 Om te laten zien dat er serieus omgegaan wordt met zaken door de raad. 
Als Nadelen wordt naar voren gebracht 
 Profileringsdrang raadsleden / -fracties 
 Stoeptegelniveau 
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 Tijdgebrek, de tijd tijdens de vergadering is toch al beperkt. 

Wel worden enkele zaken onderkend, zoals een goede informatievoorziening aan de burgers. 
Hiervoor kan de raadsvragenprocedure gebruikt worden als de vragen en antwoorden op de 
gemeentelijke website gepubliceerd worden. 

09 Stand van Zaken 

09a Vitaal Leudal, Stand van zaken 

Er wordt een korte toelichting gegeven over de stand van zaken door Mw. Van Aaken. De toe-
lichting is als presentatie bijgevoegd bij de stukken, en bij dit verslag. 

09b Openstaande actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten meer. Actiepunten voortvloeiend uit deze vergadering 
zullen zo nodig worden toegevoegd. 

09c Langetermijnkalender 
De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-
gadering aan de commissie ter kennis gebracht. 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen  
De op 29 oktober geplande vergadering kan geen doorgang vinden vanwege een afspraak over 
de aanbesteding van de accountantsdienst. Hierbij is de aanwezigheid van de voorzitter van de 
commissie de heer van Bogget en commissielid Mevrouw Teeuwen. Ook de accountant die in 
die vergadering een toelichting komt geven over de managementletter is vanwege boven-

staande afspraak verhinderd. Besloten wordt om de vergadering te verplaatsen naar dinsdag 
28 oktober 2014 in het Ja-Woord.  

10b Rondvraag 
Antwoord op vraag mw. Teeuwen: Het tekort van de veiligheidsregio over 2014 is opgevangen 
in die begroting. Er was een tekort ontstaan van 3,3 miljoen vanwege een berekeningsfout. 
Het bedrag lijkt veel, maar is slechts 3% van de totale begroting, daarom was opvang moge-
lijk door bepaalde formatieruimte niet gelijk in te vullen. Voor 2015 moeten nog stappen ge-

maakt worden. De dor de gemeente opgelegde taakstelling van 10 – 15% bezuiniging is ge-
haald. De bijdrage is nog niet verlaagd, maar dit komt omdat er diverse taken zijn toege-
voegd. Het bestuur is alert. Er worden ook voordelen behaald, zoals kostenbesparing door 
toename inkoopvolume.  
Antwoord op vraag: de heer Hermans: In april 2015 zal een evaluatie gehouden worden over 

de samenwerking op gebied van inkoop met de gemeente Roermond, Weert en Nederweert. 

Bij inkoopbureau Zuid is alleen sprake van een lidmaatschapsgeld van € 7.500 per jaar. Van 
de faciliteiten wordt gebruik gemaakt bij de aanschaf van kantoorartikelen (van pen tot prin-
ters). Hierdoor kan volumevoordeel behaald worden. 
Antwoord op vraag de heer de Graef: Er wordt thans huur gevraagd voor de terrassen. Dit is 
een gericht bedrag per jaar per m2 van nu nog €2,00 tot 6,00 in de nabije toekomst. De kos-
ten lijken hoger dan de opbrengst.  
De reden voor de invoer is om een instrument te hebben om wildgroei tegen te gaan en beter 

grip te krijgen op de terrassen. De insteek is niet financieel van aard. 
Tenslotte verzoekt de heer van Kessel nog het liedje Happy van Farell Williams onder de aan-
dacht van de raadsleden te brengen , de gedachte achter dit liedje met de videoclip spreekt 
hem aan, en als men zich dit ter harte neem komt het ten goede aan de verhoudingen binnen 
de raad. 
De heer van Beek vraagt om bij lange vergaderingen een pauze in te lassen, en verzoekt ook 
om ter verhoging van de concentratie en het voorkomen van een dip om iets van suiker op de 

vergadertafel te hebben.  Het opnemen van een pauze kan onderdeel zijn van een bepaling in 
het te maken reglement van orde. 

10c Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur onder dankzegging voor de geleverde inbreng. 

 


